
Saker fra Styret i Sauda BK til årsmøtet 21.02.2025 kl 18.00 

 

1.Kontingen og spille avgift: 

Styret foreslår at spilleavgift økes til kr 60,- for spill og til kr 70,- for spill inkludert kaffe, gjeldende fra 
1.mars 2025. Samme beløp Vipps eller kontant. 

Årskontingenten holdes uendret på kr 400,- 

2. Forretningsfører:  

Helen Djuvik godkjennes som regnskapsfører – kasserer velges fremdeles ordinært av årsmøtet. 

3. Rekrutering – diskusjons sak: 

Klubben og klubbens medlemmer må være aktive i rekrutering fremover også. Vi har fått noen nye 
medlemmer de siste årene, men vi må likevel holde fokus på dette arbeidet. Styret oppfordrer alle 
medlemmer til å komme med gode innspill her.  

4. Utsending til kretstinget: 

Styret foreslår å sende Egil Nerheim til årets kretsting. I tillegg har alltid leder i klubben møte og 
stemmerett ved kretstinget. 

5. Reise støtte: 

Styret foreslår at reise støtte til divisjons spill og KM (samt høyere turnerings spill) kun utbetales til 
medlemmer som har deltatt på ett minimum 30% av ordinære spillekvelder i klubben siste 6mnd.  

Styret foreslår også at støtten økes til 1.200,- fra sesongen 2025/2026 Tilskuddet forvaltes av 
kasserer. Styret kan gjøre unntak ved behov. Dette føres inni vedtektene §2 

6. Jubileums tur: 

Styret foreslår å sette av 60.000,- til jubileumstur/arrangement høsten 2026. Styret trekker med 
andre i arbeidet ved behov. 

7. Sauda Cup: Årsmøtet må ta stilling til/diskutere om vi ønsker å bringe Sauda Cup tilbake. Det er ett 
prosjekt som krever en del innsats, men gir også en del inntekter og oppmerksomhet rundt bridge og 
Sauda BK. Eventuelt arrangere annen større turnering. 

 

For styret: 

Bjørn Idar Djuvik/leder 

 

 

 


